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A SZENT SZELLEM TEVÉKENYSÉGE AZ ÉLETÜNKBEN 
Kántor Ferenc élőben elhangzott prédikációjának nyers szövege  

Krisztus Szeretete Egyház Budapest, 2019. április 28. 

 

Nagyon nagy szeretettel köszöntünk benneteket az Úr Jézus Krisztusban. Ahogy István 

bejelentette, ma velem kell, hogy beérjétek. Igyekszem a Szellem vezetésében lenni, azokat 

szólni, amiket az Úr a szívemben felhoz. Amiről igazán szeretnék ma szólni, az a Szent 

Szellem tevékenysége az életünkben. Tudjátok, miután üdvözültünk az Úr Jézus Krisztusban, 

kaptunk egy csodálatos ajándékot az Úrtól, mégpedig ezt a csodálatos Szent Szellemet. Ez is 

egy ajándék, mint minden az Úrtól. Nem megdolgoztunk érte, hanem az Ő végtelen 

szeretetéből odaadta nekünk.  

Egy Igével szeretnék kezdeni, a Máté 5,45 Igével, ami azt hiszem, hogy jellemzi a drága 

mennyei édes Atyánkat. Milyen a drága mennyei édes Atya. Amikor elolvassuk ezt az Igét, 

akkor elkezdünk egy képet kapni erről a szent, csodálatos és hatalmas mennyei édes 

Atyánkról. Így szól: 

Máté 5,45. 

45. Hogy legyetek a ti mennyei Atyátoknak fiai, aki felhozza az Ő napját mind a 

gonoszokra, mind a jókra, és esőt ád mind az igazaknak, mind a hamisaknak.  

Ez Isten szeretete. Ő nem személyválogató. Őneki nem kedvesebb a kék szemű, nem 

kedvesebb a barna hajú, vagy akinek van haja, vagy akinek nincs, vagy kevésbé. Nemcsak 

azért szeretem az Urat, mert azt mondja, hogy én tudom a hajszálaitokat is. Nálam sok dolga 

nincsen. De köszönjük az Úrnak ezt a szeretetét, hogy Ő nem személyválogató. Tudjátok, 

hogy mi a csodálatos ebben a szeretetben? Ezt a Jakab apostol 1,17. Igéjében lehet olvasni, 

hogy a drága mennyei édes Atyánál a változásnak még csak az árnyéka sincs. 

Jakab 1,17. 

17. Minden jó adomány és minden tökéletes ajándék felülről való, és a világosságok 

Atyjától száll alá, akinél nincs változás, vagy változásnak árnyéka. 

Nekem most van egy árnyékom, és ha lekapcsolják a villanyt, akkor eltűnik, ha kiállsz az 

utcára, és rád tűz a nap, az árnyék el fog vándorolni, sőt egyszer csak el fog tűnni. De azt 

mondja az Ige, hogy Őnála még a változásnak árnyéka sincs. Ő az állandó. Ő az örökkévaló. 

Örökkévaló a szeretete. Több milliárd év óta szeret minket. Állandó a szeretete. Szentjeim, 

nekünk meg kell érteni, hogy Isten maga a Szeretet! Nem tudsz olyat tenni, hogy téged jobban 

szeressen. De olyat se tudsz tenni, hogy azt hallanád, hogy hát azért ma nem szeretlek 

annyira. Mert ez egy emberi szeretet lenne. Az emberi szeretet, ami az érzések hullámán van. 

Ugye? Ha jó a gyerek, akkor az az én fiam. Ha nem, menj anyádhoz! Ő nem mond ilyet. Nála 

nincs ilyen. Azt mondja, hogy szeretlek.  

Tudjátok, úgy kellene minden nap fölkelni, hogy az édes Atya szeret engem. Jézus, mikor 

megjelent a földön, mit mutatott be? Meg kellett mutatnia az embereknek, hogy Isten maga a 

Szeretet, mert nem volt az embereknek egy jó istenképük. Sajnos ez így van a mai világban is. 

Hányszor hallod, hogy ó, Isten ezt elvette, Isten ezzel sújtott, Isten azzal sújtott! Ez nem igaz. 

A Szeretet nem tesz ilyet. A Szeretet nem fog lesújtani rád. Nem egy olyan morcos Istent kell 

elképzelni, aki fönn ül a trónján, kezében egy légycsapó, és azt nézi, hogy mikor sújthat le 

ránk. Nem! Ő maga a Szeretet, és ez nem változik. Ehhez nem tudsz hozzátenni – egyet tudsz 

tenni, elvenni ebből a szeretetből. De köszönjük a drága mennyei Atyának, hogy az isteni fajta 

szeretet ott van benned. Ott van benned a csodálatos Szent Szelleme által. Ott lakozik benned, 

és igenis, hogyha engedjük a Szent Szellemnek a munkáját az életünkben, akkor tudunk úgy 

szeretni, ahogy az Atya szeret. Ki tudjuk mutatni ezt a szeretetet.  

Tudjátok, igazából minden ember vágyik a szeretetre, az isteni fajta szeretetre. Nem az 

érzéki, emberi szeretetre. Ugye? „Szeressen ő előbb, aztán szeretem én is, tegyen velem jót, 

aztán majd teszek vele én is.” Az isteni fajta szeretet nem személyválogató. A szeretet azt 

nézik, mit adhatok. Szentjeim, amit kaptunk a drága édes Atyánktól, az mind ajándék, nem 
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érdemeltük ki. Nem azt mondod, hogy én olyan jó voltam, azért kaptam meg. Nem! Ő a 

szeretetéből megajándékozott minket. Odaadta nekünk, és engedd ezt a szeretetet, hogy 

munkáljon az életünkben. Dolgozzon bennünk, halleluja! Mert erről Jakab 1,17-ben 

olvashatunk, hogy minden jó, és tökéletes ajándék honnan jön? 

Jakab 1,17.  

17. Minden jó adomány és minden tökéletes ajándék felülről való, és a világosságok 

Atyjától száll alá, akinél nincs változás, vagy változásnak árnyéka.  

Tőle jön. Dicsőség az Úrnak, ahogy az Efézus 1,3 mondja, hogy köszönjük a drága 

mennyei Atyának, hogy az Úr Jézus Krisztusban Ő már megáldott minket minden szellemi 

áldással. 

Efézus 1,3. 

3. Áldott legyen az Isten, és a mi Urunknak, Jézus Krisztusnak Atyja, aki megáldott 

minket minden szellemi áldással a mennyekből a Krisztusban.  

Nem valamikor. Nem amikor majd fölkerülünk a mennybe, nem akkor, ha majd jól 

fogunk viselkedni, hanem te már áldott vagy az Ő szemében. Mert szeret téged, és rád 

árasztotta az Ő szeretetét. A szeretetével együtt az áldást. Kin keresztül? Az Ő Fián, és az 

Szent Szellemén keresztül. Képzelj el az Atya helyett egy hatalmas szívet, ez a drága édes 

Atya, és ebből a szívből kijött az Úr Jézus Krisztus, a kegyelem. Ahogy a Titus levél mondja, 

hogy megjelent minden embernek Isten üdvözítő kegyelme. Mert a szeretetből jön a 

kegyelem. Ez is ajándék. Kiárasztotta ránk a végtelen szeretetéből. Az a szeretet soha nem fog 

megváltozni, soha! Nem akarok olyat hallani, hogy hát engem biztos nem szeret az Úr! Mert 

sajnos lehet ilyet hallani. Tudjátok, Jézust a földi szolgálatában két dolog nagyon segítette. Az 

egyik: mindig azt mondta, hogy én úgy szeretlek titeket, ahogy az Atya szeret engem. Így 

van? Jézus eljött az Atya szeretetét bemutatni. Azt mondta Jézus, hogy én is úgy szeretlek 

titeket, ahogy az Atya szeret engem, de még azt is mondta, hogy az Atya is úgy szeret titeket, 

ahogy én szeretlek titeket. Mert a drága édes Atya a Szeretet. Amikor a szereteten 

elgondolkodsz, elmélyülsz ebben a szeretetben, akkor nem is úgy fogod Őt szólítani, hogy 

Isten, hanem édes Atyám. Atyám! Így fogod szólítani. Mert igazából az Ő gyermekei, az Ő 

lányai, és az Ő fiai vagyunk. Ő az édes Atyánk. Van egy földi édesatyánk, édesanyánk, de van 

egy Teremtő, akivel egy nap örökkön örökké együtt leszünk. Halleluja! Dicsőség az Úrnak! 

Az Evangélium örömhír, mosolyogjatok! Az Evangélium örömhír, halleluja! Ugye? Amikor 

Jézus fenn függött a kereszten, ott volt a jobbján meg a balján a két lator. Az egyik elkezdte 

szapulni Jézust, a másik csitította, hogy azért ne rágalmazza. Jézus azt mondta neki, hogy én 

mondom néked ma, hogy velem leszel a paradicsomban. Ahova tartunk. Jézus azt mondta, 

hogy én vagyok az út, az élet, és az igazság.  

János 14,6. 

6. Monda néki Jézus: Én vagyok az út, az igazság és az élet: senki sem mehet az 

Atyához, hanemha énáltalam. 

Az úton haladunk. Ma reggel fölkeltél, eldöntötted, hogy eljössz a gyülekezetbe, nem volt 

elég, hogy kiálltál az ajtóba, el kellett indulnod. Cselekedned kellett. Döntést hoztál, hogy 

elindulsz a gyülekezetbe. Szentem, a jézusi út egy olyan út, amin előre kell haladni! Menni 

kell előre, és megvan minden segédeszközünk ahhoz, hogy ezen az úton végighaladjunk, mert 

ott van a drága Szent Szellem, ott van a drága mennyei édes Atyánk, ott van az Úr Jézus 

Krisztus, és segít minket ezen az úton, hogy menjünk előre. Haladjunk előre. Hozz minden 

nap egy döntést, hogy én többet akarok az Atyától, még többet akarok! Nem szabad úgy 

megállnod, hogy azt gondold, hogy én már mindent tudok! Mert akkor egyet tettünk. A Biblia 

azt mondja, hogy az Ő útjai sokkal magasabbak a mi útjainknál. Sokkal. Hát Ő a teremtő. Ő a 

világmindenségnek a teremtője, alkotója, Ő tartja fenn ezt a világmindenséget, hogy 

működjön. Ha én úgy gondolom, hogy már mindent tudok, leülhetek a kényelmes fotelba, és 

zizi, frutti, rágó, körberakom magam, hogy ó, én már megérkeztem! Igen, amikor üdvözül-
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tünk, akkor megérkeztünk a kereszthez, de azt mondta Jézus, hogy van egy út, ami az 

Atyához vezet, és mehetek tovább, épülhetek, és növekedhetek a szellememben. Még többet 

vehetek el az Atyától, hogy növekedjek a szellememben. Ez egy út. Ne állj meg! Haladjál, és 

meg fogod látni, ahogy haladsz előre, ott lesz a támogatód. A szeretet soha nem erőltet rád 

semmit, mert az nem a szeretet. Az a csodálatos Szent Szellem, amely bennünk lakozik, 

Róma levélben olvassuk, én is odalapozok a Bibliámban. Halleluja! 

Róma 8,14. 16. 

14. Mert akiket Isten Szelleme vezérel, azok Istennek fiai.  

Valami kell, hogy vezessen minket, és az nem más, mint Isten Szent Szelleme. Nem 

embereknek kell vezetniük. Itt vagy, hallgatod a prédikációt, az egy csodálatos dolog. De 

neked kell egy személyes kapcsolat Isten Szent Szellemével. Kell, hogy legyen az Úrral egy 

személyes benső kapcsolatod. Mert Isten Szelleme ott van benned. Azt mondja az Ige, hogy 

Isten gyermekeit mi kell, hogy vezesse? Nem a világ, nem a világnak a dolgai kell, hogy 

vezessenek, hanem engedd, hogy a benned lakozó csodálatos ajándék, Isten Szent Szelleme 

vezessen! Tudod-e, hogy a Szent Szellem nem olyan, mint a televízió, vagy a rádió, hogy 

akkor szól, amikor bekapcsolod? Folyamatosan kommunikál, csak kérdés, hogy meghalljuk-

e? Ebben a zakatoló, rohanó, ebben a kattogó világban meghalljuk-e? De ne csüggedj, mert 

nem vagyunk arra képesek, hogy a nap 24 órájában a Szent Szellem vezetésében legyünk. 

Úgyhogy ne csüggedj, mert el fogod téveszteni, mert nem vagyunk tökéletesek. Ne add föl, ha 

valamit elrontottál! Nem. Ne add föl! Nem tudsz egész nap a Szent Szellemre koncentrálni. 

De próbálj meg egyre jobban odafigyelni, mert Ő szól hozzád. Az első pillanattól kezdve szól 

hozzád, és próbál vezetni. Hogy? Gyengéden, lágyan, és szeretetteljesen. Mit fog neked 

mondani a drága Szent Szellem? Azt, amit az Atyától hall. Azokat fogja szólni neked. 

Halleluja! Ahogy a 16. Ige mondja: 

16. Ez a Szellem bizonyságot tesz a mi szellemünkkel együtt, hogy Isten gyermekei 

vagyunk. 

Halleluja! Nem felejtem el, hogy nem is olyan régen, 1996. január 7-én újjászülettünk. 

Most volt. Az Atya szemében. Ugye azt mondja, hogy a földi pályafutásunk az egy pillantás. 

Ugye? Mi meg itt húzzuk a nap 24 órájában. Ó, már mennyi, mi van a hátam mögött! Nem 

felejtem el, hogy újjászülettünk, elkezdtünk járni a gyülekezetbe, hallgattuk a prédikációt, és 

egyszer otthon voltam, egyedül voltam otthon. Egyszer csak úgy a szellememben jött föl, 

hogy áldott vagy! Tudjátok, mi volt az első reakció? Jött a hústest, beköszönt, és azt mondta, 

hogy hát nézzél már körül! Van egy-két hiányosság! Én arra néztem. Mi történt? Megint a 

bensőmből jött föl, áldott vagy. Megint jött a hústest: nézzél körül! Egy-két dolog hiányzik az 

életedből! Jó. De a Szent Szellem nem adta fel. Még mindig gyengéden, lágyan, és 

szeretetteljesen azt mondta, áldott vagy. És akkor megmozdult bennem valami, mert a 

Szellem nem a láthatókról beszél, hanem a szellemi dolgokról. Isten Igéjéről. Nem csak a 

tojáshéj volt a bizonyos helyen, benne voltam a burokban teljesen. Annyira nem tudtam, pár 

hetes, pár hónapos keresztények voltunk. Egyszer csak a Szent Szellem azt mondta nekem, 

hogy mondd ki, hogy áldott vagy! No, ezt aztán már tényleg nem! Csak jött föl a többszöri 

buzdítás, hogy mondd ki! Akkor még nem voltam teljes mértékben tisztában, hogy a hitet 

kell, hogy egy cselekedet kövesse. Ez a cselekedet az, hogy megvallod magadról, amit te 

kaptál Krisztusban az Atyától. Köszönöm a drága Atyának, és a Szent Szellemnek, hogy nem 

adta föl, csak jött. Mondd ki! Hát emlékszem, úgy mondtam ki, hogy még én sem hallottam. 

Bátortalanul, nem voltam megbizonyosodva róla. Majd egyszer csak, miután már lett Bibliám, 

kinyitottam, és megtaláltam az Efézus 1,3 igeverset, és ott olvastam, hogy az Atya 

Krisztusban már megáldott minden szellemi áldással. Na, akkor már kicsit bátrabban 

mondtam ki. Akkor ez megvan nekem! Tanított tovább az Úr. Nem arról beszél az Atya a te 

életedben, ami éppen van, hanem pont azt, hogy abból akar téged kihozni azáltal, hogy 

elmondja neked az igazságot. A szellemi igazságot. Mert minden igazság az Atyától a 
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szellemedbe jön. Mert Isten Szellem, és semmi máshogy nem kommunikál veled, csak a 

szellemeddel. Ennyi. Ő Szellem, és szól a szellemedhez. Onnan kell elővenned. Onnan kell 

előhoznod. Ott fog téged tanítani. Ott fogod hallani, hogy te ki vagy az Úr Jézus Krisztusban. 

Akkor bátran mondtam, hogy áldott vagyok. El kellett telnie egy időnek, mert a hústestet 

le kellett győznöm ahhoz, hogy ne a láthatókra tekintsek, hanem kezdjem elvenni a szellemit, 

amit kaptam az Úr Jézus Krisztusban. Kellett idő, még ma is kell. Ne adjuk föl, mert az Úr 

nem adja föl, akkor te se add föl! Ne engedd, hogy folyamatosan a láthatók uralják az 

életedet, hanem ahogy szoktam mondani, mindig nézz föl Rá! A tekinteted ott legyen. Akinek 

van jogosítványa, azt megtanították, hogyha autót vezetsz, akkor ne az árkot nézzed, mert ott 

fogsz kikötni! Megtanították velem is, hogy utat nézzed, fiam, ha vezetsz! Az útra tekintsél, 

és úgy fogsz előre menni. Ne azt nézd, hogy mi van az árokban jobboldalt vagy baloldalt, 

mert akkor előbb-utóbb te is ott fogod magad találni, hanem nézz az Úrra, és engedd, hogy 

Isten Szelleme vezessen! Mert Ő a nap 24 órájában kommunikál veled. Szól hozzád. Szól, és 

vezetni akar téged. Engedd, hogy vezessen téged! Engedd, hogy Ő legyen az életedben az Úr! 

Sok tanítást lehet hallani, hogy törvény alá rekesztjük magunkat. A Biblia elmondja 

nekünk, hogyha Szellem szerint járunk, nem vagyunk törvény alatt. Ennyi. Ilyen egyszerű. Ha 

a Szellem szerint jársz, a Szellem vezetése szerint, akkor nem leszel törvény alatt. Mit kell 

tenned? Szellem szerint járni. Ilyen egyszerű. Egy meg egy az kettő. Lehet rajta vitatkozni, de 

nem érdemes. Mert akkor egy helyben fogsz topogni. Dicsőség az Úrnak! De ott van nekünk 

ez a csodálatos Szent Szellem, és vezet minket. Engedjed, hogy vezessen!  

Tudjátok, miután újjászületett az ember, megmaradt a régi énje, de kapott egy újat. Isten 

jelenléte költözött az életünkbe. De ott maradt még a hústest, és minden újjászületett 

keresztény életében ott van, hogy a szellem és a test harcban áll egymással. Ezt nem tudod 

kikerülni, ezt minden keresztény megtapasztalja, és benne vagy ebben a helyzetben. Ez egy 

természetes dolog, nem kell ez miatt kétségbe esned, de ha ellapozunk a Galata levél 5. 

fejezetéhez, csodálatosan elmondja nekünk, hogy milyen harc van egy keresztényben. Kicsit 

megnézzük ezt, mert fontos, hogy tudjad, hogy te ki vagy Krisztusban, és mi az, ami benned 

van. Milyen csodálatos érték van benned azáltal, hogy újjászülettél, de bizony maradt egy 

kicsike még az előző életünkből. Ez a kettő addig ott marad benned, amíg egy nap befejezzük 

a földi pályafutásunkat, és kiruccanunk ebből a világból. Úton vagyunk, mert az 

örökkévalóságnak a csodálatos szelleme már ott van bennünk. Te már egy csodálatos úton 

vagy, ami az Atyához vezet, de ebben a földi életünkben vannak kis harcok. Kis küzdelmek. 

Vannak dolgok az életünkben, de ez nem probléma. Úgy tekintsél rá, ha bármi probléma 

adódik az életedben, hogy ez egy hiterősítő helyzet. Bármi nehéz körülmény van, bármi 

megoldandó feladat van az életedben, ne csüggedj el! Ne keseredj el! Jézus nem ígérte, hogy 

ahogy újjászülettünk, innentől fogva csak rózsaszirmok fognak hullani az életünkre. Lesz 

benne egy-két cserepes is, készülj fel rá, mert különben Jézus nem mondta volna, hogy szólni 

kell a hegyhez. Ha sima lenne a földi életünk, miután újjászülettünk, akkor ez az Ige nem 

lenne a Bibliában. Akkor csak áldanánk az Urat, hogy halleluja az Úrnak, és potyognak az 

áldások az életünkre. De tudjátok, az áldások automatikusan nem fognak megnyilvánulni az 

életekben. Hanem a hitcselekedetek által fognak előjönni, hogy a Szellem vezetését követed. 

Tudod? A hit cselekedetek nélkül – azt mondja a Biblia – halott. Milyen? Halott. Olyan, mint 

a fél disznó. Letámasztod, el fog dőlni. Kész, vége. Nem fog megállni a lábán. A hit 

cselekedetek nélkül ugyanezt fogja tenni. Vagy a cselekedet, ahol nincs ott a hit. Ugyanezt 

fogja tenni, el fog dőlni. Előbb-utóbb el fog esni. Ezért nagyon fontos, hogy meríts hitet, mert 

amikor szól hozzád a Szent Szellem, hogy valamit tegyél meg, ahhoz is hit kell, hitcselekedet, 

hogy azt megtegyed.  

Nem felejtem el, amikor bekerültünk a gyülekezetbe, még egy éves keresztények se 

voltunk, amikor Erzsikéék mondták, hogy akkor pásztori elhívásunk van, menjünk szolgálni. 

Hát a Bibliából még alig tudok valamit! Ráadásul menjünk el szolgálni olyan helyre, olyan 
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emberek felé, akik sokkal régebb óta voltak a gyülekezetben, mint mi. Hát mit fogok én nekik 

mondani? Őnekik kellene nekem mondani, nem fordítva. Ugye? Nem felejtem el, az első 

alkalommal, hát én mindent elkövettem, húztam az időt indulás előtt. Ibolya, a feleségem már 

tolt, hogy el fogunk késni. Mondtam, dehogy késünk! Idő, mint a tenger. De ő, hogy menni 

kell! Minden bajom volt, citeráztam. Mit fogok én mondani? Készültem, de volt bajom ezer. 

Egyszer csak elindultunk, sikerült Ibolyának kitolni az ajtón, most már gyerünk! Egyszer csak a 

bensőmben, ahogy kicsit lejjebb csillapodtam, jött egy hang belülről, és azt mondta: ne aggódj, 

csak nyisd meg a szádat, és én megtöltöm az én beszédemmel. Mondom: akkor jól van, alakul a 

dolog! Talán valami csak lesz, ha ezt az Úr mondta, akkor menjünk. Akkor már nem kellett, 

hogy toljon, akkor már mentem magamtól. De nem mondom, hogy nagyon laza voltam, volt 

bennem feszültség. De, dicsőség az Úrnak, a hit cselekedet átsegített azon a nehézségen.  

Téged is át fog segíteni, ha amit hallasz, azt hittel megcselekszed. Annak biztos, hogy 

áldás lesz a vége. Mert az Úr csak olyat fog neked szólni, hogy tedd meg, amit a végén, ha 

még én nem is látom, még a fényt se az alagút végén, de Ő már látja, és tudja. Csak légy 

bátor! Tudod, ahogy mégy este az utcán, mindig elérkezel a következő villanylámpához, ami 

megvilágítja neked az utat. Az Úr nem fogja neked egyből a végeredményt mutatni, mert 

lehet, hogy akkor azt mondanád: ez velem történik? Á, az kizárt dolog! A kis mogyorónyi 

agyunkkal mi fölülbírálnánk az Urat? Mit teszünk ilyenkor? Vesszük az Urat, lehozzuk a mi 

szintünkre, bezárjuk egy dobozba: Uram, kész, vége, ennyi! Nem, Ő sokkal több.  

Valamit a szívedre helyez az Úr, ahhoz kell a hit, hogy megcselekedjed, és lépd meg. Ha 

nem is látod a végét, mert nem fogod biztos látni a végét, de menj ezen az úton, mert, ahogy 

mész tovább, jön a következő lámpa, megvilágítja neked, ahogy mész tovább, megint 

megvilágítja az utadat, és egyszer csak elérkezel a célba. Beérkezel. Ilyen az Úr. Köszönjük 

ezt neki. Ezt mind a végtelen szeretetéből adja meg nekünk. Ne engedd, hogy a hústested 

diktáljon! Fog neked szólni, de legyen a főnök az életedben a szellemed. Mert mindjárt 

olvassuk az Igében, hogy a szellem mi ellen törekszik? A test ellen, és a test pedig a szellem 

ellen. Ott benned harcolnak. Ott benned háborúznak. Ez minden hívő kereszténynél ott van, 

benne van bizony. Halleluja! Nézzük csak az Igét, a Galata 5-ben.  

Galata 5,13–14. 

13. Mert ti szabadságra hivattatok atyámfiai; csakhogy a szabadság ürügy ne legyen 

a testnek, hanem szeretettel szolgáljatok egymásnak. 

Úgy gondolják sokan, hogy az Úrban vagyok, akkor nekem már mindent lehet! Csak nem 

minden használ. Ebben is ott lesz a Szellem vezetése. Szabad vagyok, de nem biztos, hogy 

nekem az bármi jó lesz. Mértékletesen, ahogy az Úr mondja. Ne legyen ürügy a szabadosság, 

hogy bármit megteszek. Engedd, hogy a Szellem vezessen.  

14. Mert az egész törvény ez egy Igében teljesedik be: Szeresd felebarátodat, mint 

tenmagadat. 

Itt van a szeretet. Szeressük egymást isteni fajta szeretettel! Szoktam mondani, lehet, hogy 

az úgy fog menni, hogy összeszorítod a fogadat, és kimondod: szeretlek. Lehet, hogy így fog 

menni. Hú, de nagyon szeretlek! Tested meg azt mondaná, hogy aúúú, szeretlek. Kellene 

engedni a Szellemnek, hogy egymást szeressük. Majd ha lejjebb megyünk, akkor láthatjuk, a 

kilenc gyümölcsöt.  

Galata 5,22. 

22. De a Szellem gyümölcse: szeretet, öröm, békesség, béketűrés, szívesség, jóság, 

hűség, szelídség, mértékletesség. 

Első a szeretet. Második az öröm. Ámen. Ha nincs ott a szeretet, nem lesz ott az öröm 

sem. Ez egy nagyon fontos, hogy engedjünk utat az életünkben az isteni fajta szeretetnek, és 

aztán jön az öröm. Ahogy itt együtt örömködtünk a csodálatos dicsőítésben. Így, mert szinte 

fölszállt a szellemem, a lelkem fölemeltetett a dicséretben, ahogy hallgattalak titeket, ahogy a 

dicsérettel eggyé váltatok, és dicsértétek az Urat, és ott volt az öröm. Lehetett érezni. Éreztem 
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az örömöt ott a szívemben. Előbb a szeretet, és utána fog jönni az öröm. Örvendezünk, és 

mosolyogjál, és legyél boldog, halleluja! 

Galata 5,15–17. 

15. Ha pedig egymást marjátok és faljátok, vigyázzatok, hogy egymást fel ne 

emésszétek. 

Hát igen. A hústestben járás ezzel jár. Tudjátok, ha az ember haragban jár, nem a másiknak 

fog ártani. Nem a másiknak fogsz ártani, hanem saját magadnak. Saját magadban fogod 

megszomorítani a Szent Szellemet, saját magadba fog leülni a szeretet, saját magadban lesz az, 

hogy a Szent Szellemnek a hangját nem fogod meghallani. Azaz evvel, ahogy folyamatosan 

hústestben járunk, eltávolodunk az Úr jelenlététől, azaz kiapadunk. Mert azért azt tudnod kell, 

hogy azért, mert Isten gyermekei vagyunk, a szellemünk olyan, mint egy akkumulátor. Le tud 

merülni, és azt föl kell tölteni. Ahogy itt vagy vasárnap délelőtt, utána kimész a világba, ez a 

világ leszív téged. Leszívja ezt az isteni jelenlétet belőled, ezért ezt folyamatosan pótolni kell, 

hogy tudjál üzemelni, hogy a Szellem gyümölcsei az életedben meg tudjanak nyilvánulni, mert 

Jézus azt mondta a János 15-ben a szőlőtőről, hogy mi teremjünk. Azért vagyunk rajta a 

vesszőn. Jézus Krisztus gyümölcsöt teremjen. Milyen gyümölcsöt? Itt van a Galata levél 5,22-

ben, kilenc fajta gyümölcs, ami kell, hogy egy kereszténynek az életében megnyilvánuljon. 

Elmélkedj, és rögtön az első a szeretet. Menjünk tovább.  

16. Mondom pedig, szellem szerint járjatok, így a testnek kívánságát nem fogjátok 

véghez vinni.  

Halleluja! Itt a megoldás. Mikor nem lesz a hústest a főnök az életünkben? Amikor 

engedjük, hogy a Szellem vezessen. Amikor engeded, hogy a Szent Szellem, amit mond 

neked, ahogy vezet téged, azt cselekszed. Akkor a Szellem lesz a főnök, és már a hústest 

lejjebb lesz rakva. Érezni fogja, hogy nem ő a főnök, hanem a szellemed. Dicsőség az Úrnak.  

17. Mert a test a szellem ellen törekedik, a szellem pedig a test ellen; ezek pedig 

egymással ellenkeznek, hogy ne azokat cselekedjétek, amiket akartok.  

Itt a belső harc. Ne azon gondolkodjál, hogy szeret-e az Úr! Ne legyél olyan, mint a 

kislány, aki leül a patak partja, és a virággal a kezében a szirmokat számolja: szeret, nem 

szeret, szeret, nem szeret, és mi jön ki a végére? Az Úr szeret téged, de ismerd föl, hogy van 

benned egy háború, egy harc a szellemed és a tested között. Vedd észre, hogy az, aki benned 

van, az sokkal nagyobb, ahogy az Ige is mondja, mint az, aki kint van a világban. Tudod, 

milyen élet van benned? A győztes élet van benned. A győztes élet. Isten élete lakozik 

benned. Elmondja neked az Ige, hogy Isten temploma vagyunk. Isten lakozik bennünk.  

1Korinthus 3,16. 

16. Nem tudjátok-é, hogy ti Isten temploma vagytok, és az Isten Szelleme lakozik 

bennetek? 

Gondold el, az Atya magából adott egy pici szeletkét, és az ott van benned, és Ő maga 

mondja, hogy az élő Isten temploma vagy. Halleluja! Ennek örülni kell. Az élő Isten lakozik 

bennünk, és ez még mindig nem elég, azt mondja, hogy az Úr Jézus Krisztust is befogadtuk, 

és még mindig nincs vége, mert azt mondja, hogy a drága Szent Szellem is bennünk van. 

Szentem, ez egy olyan hármas védelmet ad neked, ez egy olyan hatalmat, egy olyan erőt, egy 

olyan oltalmat ad neked ebben a világban, hogy neked csak egy dologgal kellene foglal-

koznod, az Úrral! Nem kell neked harcolnod. Egyetlen harc van az életedben. Ha más harcot 

folytatsz, akkor rossz vágányon vagy. A hitnek a szép és nemes harcát kell megharcolnod, 

megfutnod. Mit jelent az? Hogy amit mond Isten Igéje, amit mond Isten Szelleme, azt hittel 

megcselekszed. Nézz az Úrra, legyél Jézus tudatú!  

Tudjátok, mielőtt a tanítványokat Jézus itt hagyta, előre jelezte nekik, hogy jobb néktek, 

hogy én elmenjek. El tudom képzelni a tanítványokat, hogy ott lógtak Jézus nyakán. Nem 

akartak elmaradni tőle. Ha Jézus elbujdokolt előlük, fölment a hegyekbe, utánamentek és 

megkeresték. Akkor nem volt autó, vonat, repülő. Akinek volt egy szamara, az már gazdag 
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ember volt. Gyalog keresték Jézust. Mentek utána, kilométereket gyalogoltak, hogy 

megkeressék, és hallják azt az új üzenetet. Azt a csodálatos üzenetet, amely a mennyek 

országáról szól. Keresték Jézust. Nap mint nap követték, és amikor nem találkoztak vele, 

akkor kutatták, hogy hol van. Egy nap azt mondja nekik Jézus, hogy jobb néktek, hogy én 

elmegyek. El tudom képzelni a tanítványokat, hogy magukba zuhantak. Mester! Hát itt akarsz 

minket hagyni? Hát erről szó se lehet! Mi lesz velünk? Egyből magukra gondoltak, és nem 

arra, hogy vannak dolgok, amik Isten tervében vannak, amelyeknek meg kell történniük. Azt 

mondták, mi lesz velünk, Uram, ha te elmész?  

János 16,7. 

7. De én az igazat mondom néktek: Jobb néktek, hogy én elmenjek: mert ha el nem 

megyek, nem jön el hozzátok a Vigasztaló: ha pedig elmegyek, elküldöm Őt tihozzátok. 

Azt mondta Jézus, jobb néktek, hogy elmegyek, mert ha nem mennék el, akkor nem 

tudnám elküldeni nektek a Vigasztalót. Ugye milyen jó, hogy elküldte a Vigasztalót? Ott van 

benned. Bármikor hallhatsz az Úrtól. Egy élő, egyenes összeköttetésed van az Atyához. A mai 

világban ott a mobiltelefon. Fölkelsz az ágyból, elindulsz otthonról. Mi az első? Telefon 

megvan? Mert anélkül nem megyek el, egy lépést se. Ilyen vonalad van, élő vonalad van az 

Atyával. Ő bármikor tud hozzád szólni. Ne csak olyan egyoldalú legyen, ne csak kimenő 

vonal legyen, engedd, hogy bejövő vonal is legyen! Tehát nem elég az, hogy ledaráltad a te 

mondanivalódat, engedd, hogy Ő is szól hozzád, és halld meg. Halld meg, hogy mit mond 

neked! Az a fontos, amit hallottál Tőle, akkor jön a hit, és megcselekszed, és azért fogod 

megcselekedni, mert a hit egyre közelebb visz az Úr áldásához. Egyre többet tudsz így 

elvenni belőle. Egyre jobban megismered, hogy hogyan szeret téged. Egyre jobban 

megismered azokat az áldásokat, amiket elkészített neked, és ezt köszönjük neki.  

Tehát mit mond itt az Ige? Bizony a test a szellem ellen törekszik. Szentjeim, nehogy úgy 

gondoljátok, hogy azért, mert valaki szolgáló, vele nem így van. Bizony nem egyszer előfordult, 

hogy kellett alkalomra menni, nem mindig úgy pattant az ember vidáman, hogy, jaj de jó, 

halleluja, megyek az alkalomra! Ugye? Volt, hogy beszólt a hústest, hogy jó lenne már egy 

kicsit pihenni is. Akkor jön a döntés, hogy mit fogsz te cselekedni? Hústest, vagy Szellem? 

Döntés. Nem maradok, hústest, hanem megyek! Miért? Mert fel fogok töltődni, elmúlik az a 

fáradság, majd a Szellem felfrissít engem. A döntés mindig a te kezedben van, milyen döntést 

hozol. Amilyen döntést hozol, annak a gyümölcsét fogod learatni. Egy csodálatos kis történetet 

szeretnék nektek felolvasni a döntésről, hogyan döntesz. „A pályaudvaron egy idős bácsi a 

feleségét várja. Amikor a nénike megérkezik, megölelik egymást. De jó, hogy végre megjöttél, 

úgy hiányoztál! – szól a bácsi. De jó, hogy végre látlak, olyan hosszú volt ez a két nap! – 

válaszol a néni. A közelben álldogáló fiú, aki a barátnőjét várja, meghatódik a jelenet láttán, és 

odalép hozzájuk: Ne tessék haragudni, önök mióta házasok? Éppen ötven éve – hangzik a 

válasz. Remélem, mi is ilyenek leszünk ötven év múlva a feleségemmel – mosolyog a fiú. A 

bácsi odalép hozzá, megfogja a vállát, és azt mondja: Fiatalember, maga ezt ne remélje, maga 

ezt döntse el!” Hogy döntesz? Mit döntesz? Milyen lesz az utad? Az Úr mindig a legjobbat 

akarja neked kihozni, de ahhoz kellesz te is. Ketten együtt, ezen a jézusi úton. Ahogy Jézus 

mondta: Én vagyok az élet, az út, és az igazság, senki sem mehet az Atyához, hanem csak 

énáltalam. Hisszük? Akkor a többit is hinni kell! Könnyű azt hinni, ami balzsamként cirógat, de 

van, amikor az Úr a végtelen szeretetéből helyre tesz minket. Mert a Szent Szellemet úgy is el 

lehet képzelni ebben a mai világban, mint ahogy mennek a repülők, mennek a hajók, egyik 

földrészről átmennek a másikra, repkednek a levegőben, vagy mennek a tengeren. Ezek nem 

csak úgy találomra mennek, hanem a mai technika segítségével egy radar követi őket. És 

mindig, ha eltért az úttól, máris szólnak neki, és tudja korrigálni az útját, hogy azon az úton 

maradjon, ami által a legrövidebb úton a célba be fog érni.  

Ilyen a Szent Szellem, aki bennünk lakozik, Ő is kormányozni és irányítani fog minket, 

hogy ne kószáljunk mellékutcákba, aztán zsákutca lesz a vége, hanem maradjunk a főúton, és 
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ennek az útnak a végén ott van Isten áldása az életünkben. Ne vedd zokon, ha Ő azt mondja, 

hogy ez így nem jó, hanem tedd ezt! Ő szeretetteljesen fogja tenni.  Tessék feljegyezni, hogy 

a szeretet soha nem fog rád erőltetni semmit. Ahogy az Ige mondja, hogy a betű megöl, a 

Szellem az, ami megelevenít. Nagyon régen történt egy eset egy drága keresztény 

testvérünkkel, amikor az egyik keresztény odaállt elé, és azt mondta neki, hogy benne van a 

Bibliában, hogy aki kér, annak adnod kell! Szegénykém megdöbbent, mert egy komoly 

összeget kért tőle a másik. Megszeppent az Igén – ez később tudtam meg –, és adott neki. A 

mai napig nem kapta vissza. Azt mondja, hogy: Drága pásztorom, mit tettem? Édesem, egy 

dolgot kellett volna tenned: imádkoznod, hogy vajon te lettél volna-e neki az áldás. Mert a 

betű megöl, de a Szellem szabaddá tesz téged. És most itt vagy egy problémában, itt vagy egy 

nehézségben. Tehát tessék odafigyelni, a Szellem majd vezetni fog téged. Nem biztos, hogy te 

vagy mindenkinek az áldása. Lehet, hogy valakinek nemet kell mondanod. Ne mondjál 

mindig igent, mert bajba fogsz kerülni. Könnyen mondjuk, hogy: Igen, igen. Mert 

embereknek akarunk tetszeni, mert mi lesz, ha nemet mondok? Meg fog sértődni! Igen, de te 

is bajba fogsz kerülni, mert lehet, hogy olyanra mondtál igent, amit nem biztos, hogy tudsz 

teljesíteni. És akkor ott van a teher rajtad, lesznek álmatlan éjszakáid, az ideg fog ölni téged, 

hogy: Pedig megígértem. De ha már megígérted, akkor az igened legyen igen, és a nemed 

legyen nem. Miért fontos ez? Mert ez fogja a hitedet is segíteni. Ha igent mondasz, az legyen 

igen, a nem az legyen nem. Ez fogja a hitedet táplálni és erősíteni. Erre tekintsél! Nem 

mindenkinek te vagy az áldása, meg kell tanulni nemet mondani. Nekem is meg kellett 

tanulnom nemet mondani. Nehéz volt, de egy-két leckén megtanultam. Meg kellett tanulnom 

nemet mondani. Te is tanuld meg, és nem lesznek problémáid. 

Galata 5,18–26. 

18. Ha azonban a Szellem vezet titeket, nem vagytok a törvény alatt. 

Itt van az egyik igazság! Ha a Szellem vezet, akkor nem vagy törvény alatt. Tudjátok, mi a 

baj a törvénnyel? Ha a betű megöl, jön a kárhoztatás, jön a teher, jön a nyomás az életedre. 

Legyél szabad! Hogyan leszel szabad? Úgy leszel szabad, hogy követed a Szellemet. 

Köszönjük ezt az Úrnak!  

Tudnod kell, hogy a te testednek, ami egy háza a szellemednek, annak vannak viselt 

dolgai, vannak hobbijai. Ő akar valamit, és nem akar engedni belőle. Mi az? Nézzük csak 

meg: 

19. A testnek cselekedetei pedig nyilvánvalók, melyek ezek: házasságtörés, parázna-

ság, tisztátalanság, bujálkodás. 

20. Bálványimádás, varázslás, ellenségeskedések, versengések, gyűlölködések, harag, 

patvarkodások, visszavonások, pártütések, 

21. Irigységek, gyilkosságok, részegségek, dobzódások és ezekhez hasonlók: melyek-

ről előre mondom néktek, amiképpen már ezelőtt is mondottam, hogy akik ilyeneket 

cselekszenek, Isten országának örökösei nem lesznek. 

Gazdag ez a test. Nem? Vannak dolgai!  De van a Szellemnek is dolga, hogy ezek fölött 

uralkodjon. És itt sehol nem olvastad az ördögöt, nem találkoztál vele. Rólunk, a hústes-

tünkről van szó, ilyen viselt dolgai vannak. Nem én találtam ki, csak fölismerek egy-két 

dolgot benne. Ezek a hústest cselekedetei. Ha rajtakapod magad, hogy valami ezekből van 

benned, akkor – tudom az embereknek könnyebb mindig valamit másra fogni, mert az miatt 

van. Csak ne felejsd el, hogy amikor mutatsz valakire, akkor van egy ujj, ami visszahajlik, és 

az visszafelé mutat. Könnyű másra mutogatni, könnyű másra terelni azt, amit tulajdonképpen 

nekem kell fölismernem, és nekem kell megtennem. Evvel az a probléma, hogy úgy gondolod 

magadról, hogy te mindent megtettél, te tökéletes vagy. A másik miatt van, én frankó vagyok. 

Én mindent megtettem, őmiatta van! Ő a hunyó, fogjuk a nyúlra. Fogjuk az ördögre. Ne fogd 

rá, hanem ismerd föl, hogy van egy hústested, aki nem akar az Úrral közösségben lenni, aki 

nem akarja az Úrnak a dolgait, hanem pont ellenkezőleg. Van itt széles repertoár, amit 
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fölsorolt az Ige. És itt jön a Szellem gyümölcse. Eddig volt a hústested, ha úgy tetszik: az 

óembered, és most jön az új embernek a gyümölcse. Nem valamikor, nem akkor, amikor 

fölkerülsz a mennybe. Nem akkor leszel áldott, nem akkor fognak ezek a gyümölcsök jönni. 

Hanem ha Szellem szerint járunk, akkor már itt meg tudnak az életünkben nyilvánulni. 

Melyek ezek? Azt mondja az Ige: 

22. De a Szellem gyümölcse: szeretet, öröm, békesség, béketűrés, szívesség, jóság, 

hűség, szelídség, mértékletesség. 

Ez kilenc gyümölcs. De ebből a kilenc gyümölcsből már az első le tudja uralni a hústestet, 

már az első n is kordában tudja tartani. Dicsőség legyen az Úrnak!  

23. Az ilyenek ellen nincs törvény. 

Mert ha a Szellem gyümölcseiben jársz, akkor nincs törvény, mert Szellem szerint jársz. 

Nincs kárhoztatásod, nincsen önmarcangolásod, hanem élvezed Isten áldását az életedben. 

24. Akik pedig Krisztuséi, a testet megfeszítették indulataival és kívánságaival 

együtt. 

Itt van a mi részünk. Itt jövünk mi. Mit kell tenni az aranyos kis hústesttel? Mit mond itt 

az Ige? Megfeszítem. Összeszorítom a fogamat, és azt mondom, hogy: Szeretlek, akkor is 

szeretlek. Megfeszítem a hústestem. Meg kell feszítenünk minden indulatával együtt! Itt 

olvashattuk az indulatait.  

25. Ha Szellem szerint élünk, Szellem szerint is járjunk. 

Járjunk így! Járjunk Szellem szerint! Halleluja! 

26. Ne legyünk hiú dicsőségkívánók, egymást ingerlők, egymásra irigykedők. 

A szeretet nem teszi ezt. Nem teszi ezt a szeretet! 

Jakab 1,17. 12–14. 16–18. 

17. Minden jó adomány és minden tökéletes ajándék felülről való, és a világosságok 

Atyjától száll alá, akinél nincs változás, vagy változásnak árnyéka. 

Azért szólok erről, mert Krisztus Testében lehet ezekről a dolgokról hallani, és helyre kell 

tenned magadban, hogy tudjál előre haladni. Hagyományok, megrögzöttségek, beidegződések 

vannak a Krisztus Testében, amiket át kell lépni, hogy előre tudjunk haladni. Megszokásból, 

rutinból teszünk dolgokat. Arra kérlek téged – ahogy szokták mondani –, hogy tedd ölbe a 

kezedet. Oda se figyeltél, hogy hogyan tetted ölbe a kezedet. Most akkor tedd ellenkezőleg 

ölbe a kezedet. Nem úgy teszed, ahogy eddig tetted, oda kell figyelned. Mert már oda se 

figyelünk, hagyomány, hát így teszem. Azért, hogy ez ne így legyen, egy kicsit oda kell 

figyelni. Oda kell figyelni, hogy hogyan is teszem. Na, ez a hagyomány, a beidegződés, a 

megrögzöttség. Ha újat akarunk, akkor ezekből ki kell lépni, előre kell menni. 

12. Áldott ember az, aki a kísértésben kitart; mert minekutána megpróbáltatott, 

elveszi az életnek koronáját, amit az Úr ígért az Őt szeretőknek. 

Mikor kísértésünk van, megint tudunk mutogatni jobbra, balra, előre, hátra. De mit mond 

Isten Igéje? Az Evangélium örömhír. Mosolyogjatok!  

13. Senki se mondja, mikor kísértetik: Az Istentől kísértetem: mert az Isten gonosz-

sággal nem kísérthető, Ő maga pedig senkit sem kísért. 

Tudjátok, az Atyát meg tudjuk szomorítani. Bár ott a szeretete, de meg tudjuk 

szomorítani, amikor azt mondjuk, hogy: Az Úr most engem betegséggel tanít, ezt adta nekem, 

azt adta nekem, amazt adta nekem, mert most engem ezekkel a kísértésekkel tanít. Nem igaz! 

A szeretet nem fog téged kísérteni, főleg nem gonoszsággal. Mit mondott Jézus, amikor azt 

mondták, hogy: Mester, te olyan jó vagy? Azt mondta, hogy: Miért mondtok ti engem jónak? 

Egy jó van, az Atya. Aki szeretet, aki jó. Ő nem fog téged kísérteni. Nem fog kísérteni téged, 

Ő a legjobbat adja neked! Ő nem fog kísérteni téged, akár betegséggel, akár szegénységgel, 

akár nehézségekkel. Nem fog téged kísérteni, sőt, azon lesz az Ő végtelen szeretetéből, hogy 

ebből a legrövidebb úton kihozzon, kisegítsen téged. Tessék elfelejteni, hogy Ő kísért! 

14. Hanem mindenki kísértetik, amikor vonja és édesgeti a tulajdon kívánsága. 
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A hústest megint jön a kívánságaival. Például nekiállsz, hogy kicsit kellene fogyókúrázni. 

Jön a hústest: Ugyan már, nyugodtan egyél! Jön a hústest akkor is, ha elmegy egy autó 

melletted, és a kipufogó illata is grillcsirke illatot fog árasztani. Fú, á, tényleg! Mi kísért meg 

téged? A hústestünk, a kívánságaival. Ne mutogass jobbra, ne mutogass balra, hanem ismerd 

föl, hogy bizonyos szinten a hiba az ön készülékében van. Ne másban keresd, hanem figyelj 

oda! Itt írja az Ige. Ne nekem higgy, hanem higgy a Szent Szellemnek, és higgy Isten 

Igéjének. Higgy Neki! Ez egy jelenség Krisztus Testében. Isten jó, Isten a szeretet, és Ő nem 

fog neked rosszat adni. Mi vagyunk, akik tudjuk saját magunkat kísérteni. 

16. Ne tévelyegjetek szeretett atyámfiai! 

17. Minden jó adomány és minden tökéletes ajándék felülről való, és a világosságok 

Atyjától száll alá, akinél nincs változás, vagy változásnak árnyéka. 

18. Az Ő akarata szült minket az igazságnak Igéje által, hogy első zsengéje legyünk 

az Ő teremtményeinek. 

Akkor Ő csak a legjobbal áraszt el téged, csak a legjobbat adja neked. Dicsőség, és hála 

legyen ezért Neki! 

1János 4,4. 

4. Ti az Istentől vagytok fiacskáim, és legyőztétek azokat; mert nagyobb Ő, aki 

bennetek van, mint az, aki e világban van. 

Szentem, az élő Isten lakozik benned! Az isteni élet van benned! Tudod, mit jelent ez? 

Örök életnek a pecsétje van a szellemedben. Tudod mit jelent ez? Legyőzhetetlen vagy! Egy 

olyan élet van benned, amit semmi nem tud legyőzni. Mi tud legyőzni? A hústested, amikor 

engedsz neki. Amikor megengedsz a hústestednek a dolgokat, az tud téged, a szellemedet 

elnyomni. De a szellemed legyőzhetetlen, te legyőzhetetlen vagy! Ne avval foglalkozz, hogy 

legyőzött vagy, mert tíz Igét fogok neked felolvasni, hogy a te ellenséged le van győzve! Nem 

hármat, tízet, hogy elmélkedj ezen. Kezdd minden napodat azzal, hogy amikor fölkelsz, így 

szólsz: Drága, édes Atyám, köszönöm, hogy szeretsz engem. Evvel kezdd! Jézus állandóan 

ezen gondolkodott, hogy: Az Atya szeret engem. És a másik, ami előre vitte Őt a földi 

szolgálatában: az élő hite. Ez a kettő volt Jézusnak, ami által győztes életet tudott élni az 

életében. Tudjátok, a könyveknél szolgálunk, és régebben is, most is jönnek, és keresik a 

Győzedelmes gyülekezet című könyvet. Szentem, tessék megérteni, hogy te már könyv nélkül 

is győzedelmes gyülekezet vagy. Előveheted a könyvet, olvashatod, ha itt, bent nem fog 

tudatosulni benned, hogy te már most győztes vagy. És nem azáltal vagy győztes, hogy mit 

látsz magad körül, hanem amit Isten Igéje mond rólad. Az által vagy győztes! Mondd ki: Az 

Atya szeret engem! Mondd ki: Az Atya szeret engem! Áldott vagyok! Boldog vagyok! 

Egészséges vagyok! Gazdag vagyok! Halleluja! Dicsőség az Úrnak! Ez vagy te az Úr Jézus 

Krisztusban! Így kell magadra tekinteni! Az Atya így tekint ránk, mi meg: Ó, hát majd 

valamit fogok tenni... Nem kell elővenni a rohamfelszerelést, hogy majd elásom magamat, az 

„ásd el magad” felszerelést. Győztes vagy! Áldott vagy! Boldog vagy!  

Erre tanított a Szent Szellem, amikor elkezdtünk az út elején járni. Azt, hogy áldott 

vagyok, úgy mondtam ki, hogy nem is hallottam én sem. Még a feleségem jelenlétében sem 

mertem kimondani. Csak amikor már nagyon tört fel bennem, tudod, ahogy áttör a gát, és 

csak jön a víz, jön a víz, és akkor kitör. Ki kellett mondanom, mert úgy éreztem, hogy gáz 

lesz. Halleluja! Ezek vagyunk, meg kell tanulni úgy magadra tekinteni, ahogy az Atya tekint 

rád. A Bibliából lehet olvasni, hogy az Ige olyan, mint egy tükör: belenézünk, hol kell 

igazgatni. Ilyen az Ige! És még a Szent Szellem is majd elmondja, hogy hol kell igazgatni. De 

Ő szeretetteljesen fogja neked ezt mondani. Győztes vagy. Nem azért, mert a könyv ezt írja, 

hanem az Atya így lát téged. Jó a könyv, olvassad, de higgyed is! Olvashatod százszor is, ha 

nem hiszed, hogy te már győztes vagy. Jézussal foglalkozzál!  

Tudjátok, egy új szövetségben élünk. A tanítványok nagyon sajnálták, hogy Jézus elment. 

Kicsit össze is zavarodtak, miután Jézus felemelkedett a mennybe. Nem találták a helyüket, 
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hogy hogyan, miként lesz tovább. Meddig nem találták a helyüket? Amíg pünkösd napján 

Szent Szellemmel be nem töltekeztek. Az Apostolok cselekedetei 4,4-ben olvashatod, hogy 

sokkal sikeresebbek lettek a tanítványok a Szent Szellem betöltekezése után, mint mikor 

Jézussal voltak. Az Apostolok cselekedetei 4,4-ben olvashatod, hogy amint prédikáltak, azon 

a napon háromezren tértek meg. Háromezren! Mi által? A Szent Szellem munkája által, ahogy 

betöltötte őket. Ugyanez a Szent Szellem van benned! Ugyanez a mindent elsöprő Szent 

Szellem van benned! Ugyanez! Ne csüggedj el, ha egy nap nem háromezren fognak megtérni, 

de tudjad, hogy benned az az élő Szellem van, aki győztes, és ezáltal te is győztes vagy, és 

legyőzhetetlen vagy! Arról nem beszélve, hogy örök életed van. Örök élet pecsétje van 

benned. Ha egy nap befejezzük a földi pályafutásunkat, sehova máshova nem kerülhetsz, csak 

föl, a mennyei Atyához. Csak oda! Oda! Sehova máshova! Nézz rá, Őreá tekintsél! Ne avval 

foglalkozz, hogy mi van, hanem Jézussal foglalkozz! A tanítványok ezt csinálták.  

Péterék mentek imaórára, ott ült a béna az ékes kapunál. Nem álltak neki ott ezt meg azt 

tanítani, hanem azt mondták neki: A Jézus nevében kelj fel, és járj! Ez a hit beszéde volt? Az 

bizony! Igaz, ránéztek arra az emberre, látták a hitet, és azt mondták neki, hogy: Kelj fel, és 

járj! Tudjátok, a Szellemnek a munkája, ahogy Jézus tanította Nikodémust, azt mondta neki, 

hogy a Szellem olyan, mint a szél. Nem látod, hogy hol megy, de látod az eredményét. Az 

eredményt. 

Sohasem felejtem el, nagyon régen volt, szolgáltunk vidéken, és imádkoztunk az 

emberekért. Szőnyegek voltak leterítve, és ahogy mentünk a sorban, imádkoztunk a 

betegekért. A szemem sarkából láttam, hogy a sor végén egy nénike emelgeti a szőnyeget. Azt 

gondoltam, hogy biztos valamit elvesztett, előfordul. Amikor odaértünk, tovább emelgette a 

szőnyeget, és megkérdeztem tőle, hogy elvesztett-e valamit? Nem, fiatalember, keresem a 

rugót, ami föllöki az embereket. Mondtam neki, hogy: Drága, aranyos hölgyem, semmi rugó 

nincs a szőnyeg alatt, ez az élő Isten ereje. Ez az élő Isten ereje! Aztán beállt ő is a sorba, és 

rugó nélkül eldőlt Isten ereje alatt.  

Én is így voltam, amikor először bekerültünk a gyülekezetbe. Gyógyulást kerestünk. 

Először nem mertem kijönni, csak figyeltem, hogy mi történik. Középtájt ültünk a családdal, 

láttuk, hogy kijöttek az emberek, és egyszer csak eldőltek. Aztán megnyugodtam, mert föl is 

keltek. Aztán elkezdtük sorsolni, hogy ki megy ki először. Bátor voltam, mondtam a 

feleségemnek, hogy menjetek ki, ha visszajöttök, megyünk mi is. Aztán bátorságot vettünk, 

beálltunk a sorba.  Eldőlnek, ezek gyengék. Majd én kemény leszek, mint a szikla! Jöttek 

Erzsikéék, hát persze, hogy észrevették, hogy álltam, mint egy beton. Rám tették a kezüket, 

egyszer csak éreztem, hogy a lábam elkezd úgy járni, mint a cimbalomhúr. Gondoltam: Na, itt 

gáz lesz, mert itt tartanom kell magamat! Erzsike mondta, hogy engedjem a kenetet, lazuljak 

el. Egy kicsit lazultam, már lent is voltam, kész. És meggyógyultunk! Nem csak én, hanem a 

családunk! Nem lehetett látni, hogyan működik, de a gyümölcse megjött. Ilyen, ezért mondta 

Nikodémusnak is Jézus, hogy olyan, mint amikor fúj a szél. Azt nem látod, csak majd a 

gyümölcsét látod. Lásd meg a gyümölcsét! Halleluja! 

Végigolvasom ezt a tíz Igét. Győztes vagy! A te ellenséged le van győzve, mert nagyobb 

az, aki benned van, mint az, aki a világban van. A tanítványok, és az újszövetségben, a 

kijelentésnek a szövetségében, a kinyilatkoztatásnak a szövetségében csak szóltak a hegyhez, 

szóltak a helyzethez, és annak föl kellett emelkednie. 

Lukács 10,18–19. 

18. Ő pedig monda nékik: Látám a sátánt, mint a villámlást lehullani az égből. 

19. Ímé, adok néktek hatalmat, hogy kígyókon és skorpiókon tapodjatok, és az 

ellenségnek minden erején; és semmi nem árthat néktek. 

Milyen jól hangzik a vége, ennek aztán igazán örülni kell: semmi nem árthat néktek! 

János 16,11. 

11. És ítélet tekintetében, mert e világ fejedelme megítéltetett. 



 

 12 

Ez az ördög és a csatlósai. Ennyi! A sátán és a brigádja megítéltetett! 

János 16,33. 

33. Azért beszéltem ezeket néktek, hogy békességetek legyen énbennem. E világon 

nyomorúságtok lészen; de bízzatok: én legyőztem a világot. 

Már megint a győzelem! Halleluja! 

Róma 8,37. 

37. De mindezekben több, mint győztesek vagyunk Őáltala, aki minket szeretett. 

Szentjeim, már megint micsoda jó Ige, a szellemi májunkat kenegeti. 

1Korinthus 3,16. 

16. Nem tudjátok-é, hogy ti Isten temploma vagytok, és az Isten Szelleme lakozik 

bennetek? 

Akik befogadták, és felismerték, hogy beköltözött Isten Szelleme a bensőjükbe. Isten 

Szelleme nem csak kiáradt erre a világra, hanem személyesen beköltözött az emberek 

belsejébe. Oda a szívednek a belsejébe. Ez a Szellem kell, hogy vezessen téged! Ez a Szellem 

kell, hogy ezen a jézusi úton vigyen téged előre. 

2Korinthus 6,16. 

16. Vagy mi egyezése Isten templomának a bálványokkal? Mert ti az élő Istennek 

temploma vagytok, amint az Isten mondotta: Bennük lakozom, és bennük tábort járok; 

és leszek nékik Istenük, és ők én népem lesznek. 

Halleluja! Dicsőség legyen az Úrnak!  

Kolosse 1,27. 

27. Akikkel az Isten meg akarta ismertetni azt, hogy milyen nagy a pogányok között 

eme titok dicsőségének gazdagsága, az tudniillik, hogy a Krisztus tibennetek van, a 

dicsőségnek ama reménysége. 

Kolosse 2,15. 

15. Lefegyverezvén a fejedelemségeket és a hatalmasságokat, azokat nyilvánosan 

megszégyenítette és mutogatta, győzelmet aratván felettük a keresztfa által. 

Szentjeim, le van győzve az ördög! Ezt nekünk is tudatosítanunk kell! Nézz Jézusra, 

használd Jézus nevét! Szólsz a hegyhez, és a dolgoknak meg kell változniuk. 

Zsidó 2,14. 

14. Mivel tehát a gyermekek testből és vérből valók, Ő is hasonlatosképpen részese 

lett azoknak, hogy a halál által megsemmisítse azt, akinek hatalma volt a halálon, 

tudniillik az ördögöt. 

Mit mond itt? Megsemmisítette! Fogod a legkedvesebb kávéscsészédet, elejted, és 

egymillió hatszázhuszonötezer darabra törik. Mit csinált az a csésze? Megsemmisült. 

Használhatatlan. Erről szól itt az Ige. Az ördög meg van semmisítve. Le van győzve! 

1János 4,4. 

4. Ti az Istentől vagytok fiacskáim, és legyőztétek azokat; mert nagyobb Ő, aki ben-

netek van, mint az, aki e világban van. 

Benned van az erő, az élet ereje van benned, ahogy az előbb mondtam, hogy bármikor 

úrrá tudjál lenni az eléd jövő helyzeteken, nehézségeken és körülményeken. Ez az erő van 

benned! Nem lehet téged legyőzni! 

1János 3,8. 

8. Aki a bűnt cselekszi, az ördögből van; mert az ördög kezdettől fogva bűnben 

leledzik. Azért jelent meg az Istennek Fia, hogy az ördög munkáit lerontsa. 

Ámen. Halleluja! Itt az igazság! Áldott vagy! Minden dicsőség az Úré!  

 
*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


